
Protokół nr 1/2025 

z posiedzenia IX sesji zwyczajnej 

VII kadencji Rady Powiatu w Legionowie 

WAK.0002.1.2025 

IX Sesja Rady Powiatu w Legionowie, odbyła się w dniu 27 stycznia 2025 r. 

odbyła się w Sali  konferencyjnej Urzędu Miasta Legionowo, mieszczącego się  

w Legionowie, przy ul. Marsz. Józefa Piłsudskiego 41. 

Obrady rozpoczęły się o godz. 11:00, a zakończono o godz. 12:30 tego samego dnia. 

1. Otwarcie obrad. 

Przewodniczący Rady Powiatu w Legionowie, Tomasz Talarski przywitał radnych, Członków 

Zarządu Powiatu oraz przybyłych na sesję gości. 

Lista radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu (obecność potwierdzona 

przez Przewodniczącego Rady Powiatu  w Legionowie). 

Lista gości stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu (obecność potwierdzona przez 

Przewodniczącego Rady Powiatu  w Legionowie). 

W posiedzeniu wzięło udział 23 radnych. 

Obecni: 

1. Piotr Choroś 

2. Dariusz Depczyński 

3. Jacek Drozdowski 

4. Zenon Durka 

5. Józef Dziedzic 

6. Marcin Fabisiak 

7. Małgorzata Grabowska-Kozera 

8. Mariusz Grzybek 

9. Grażyna Kleindienst 

10. Michał Kobrzyński 

11. Izabela Kownacka 

12. Sylwia Krzyżanowska-Grabiec 

13. Zenon Kuska 

14. Konrad Michalski 

15. Adam Nadworski 

16. Andrzej Olechowski 

17. Leszek Smuniewski 

18. Sylwester Sokolnicki 

19. Artur Stankiewicz 

20. Tomasz Talarski 

21. Karol Urbaniak 

22. Olga Wierzbicka 
23. Robert Wróbel 

Prowadzący obrady Pan Tomasz Talarski poinformował zebranych, że „na mocy art. 15 ust. 

1a ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym, obrady Rady Powiatu  

w Legionowie są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz  

i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane w BIP Powiatu Legionowskiego oraz na stronie 

internetowej Powiatu Legionowskiego. Jeśli Państwa obecność na sesji Rady Powiatu nie 

jest związana z wykonywaniem obowiązków służbowych i nie życzą sobie Państwo, aby 

ich wypowiedzi lub wizerunek zostały utrwalone, uprzejmie proszę o opuszczenie sali 

obrad.” 



2. Informacja o porządku obrad. 

Przewodniczący poinformował radnych, że wraz z zaproszeniem na posiedzenie otrzymali 

oni porządek obrad. Zapytał, czy są uwagi do porządku? 

 

Wobec braku uwag do porządku obrad, Przewodniczący przeszedł do jego realizacji. 

Porządek obrad stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

3. Ogłoszenie wyników i wręczenie tytułów laureatom konkursu 

„Odpowiedzialni Społecznie - edycja 2024”. 

Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Dyrektora PCIS w Legionowie o odczytanie 

wyników konkursu „Odpowiedzialni Społecznie – edycja 2024”. 

Pani Dorota Wróbel –Górecka przedstawiła wyniki konkursu. Nagrody zostały wręczone 

przez Przewodniczącego Rady Powiatu, Starostę oraz Dyrektora PCIS Panią Dorotę Wróbel 

– Górecką.  

Każdy ze zwycięzców zabrał głos przy mównicy, aby podziękować za wyróżnienie.  

Na Sali rozległy się brawa dla wszystkich zwycięzców.  

Na prośbę Dyrektor PCIS, Przewodniczący Rady zarządził kilkuminutową przerwę na 

zrobienie pamiątkowego zdjęcia ze zwycięzcami. 

4. Wręczenie nagród w ekologicznym konkursie "Myśl globalnie działaj 

lokalnie; segregujesz - zyskujesz". 

Przewodniczący Rady zaprosił Naczelnika Wydziału Zarządzania Środowiskiem do 

wyczytania laureatów konkursu. 

Pan Hubert Macioch przedstawił wyniki konkursu. Nagrody zostały wręczone przez 

Przewodniczącego Rady oraz Starostę. 

Na Sali rozległy się brawa dla wszystkich zwycięzców. 

5. Informacje Przewodniczącego Rady Powiatu w Legionowie. 

Przewodniczący Rady, Tomasz Talarski poinformował, że między sesjami do Biura Rady 

wpłynęły następujące interpelacje: 

 od Radnego Mariusza Grzybka wpłynęły dwie interpelacje:  

 w sprawie niesprawnego oświetlenia przy drodze powiatowej 1820W (ul. 

Partyzantów w Chotomowie)  

 w sprawie punktowych uszkodzeń w drodze powiatowej 1820W (ul. Partyzantów  

w Chotomowie)  

odpowiedź została Radnemu udzielona w dniu 15 stycznia 2025 drogą elektroniczną, 

 od Radnego Karola Urbaniaka wpłynęły dwie interpelacje z 13 stycznia 2025r.: 

 w sprawie możliwości podjęcia współpracy Starostwa Powiatowego  

w Legionowie z Urzędem Gminy Jabłonna w związku z zachwianą liczebnością 

dzików – odpowiedź została przekazana w dniu 23 stycznia, 

 w sprawie utworzenia Młodzieżowej Rady Powiatu – odpowiedź została 

przekazana w dniu 23 stycznia, 



 

Ponadto od Radnych Mariusza Grzybka i Adama Nadworskiego wpłynęła interpelacja  

w sprawie zapewnienia bezpieczeństwa pierwszego odcinka drogi powiatowej 1819W, 

poprzez odciążenie go i przeniesienie ruchu rowerowego na ul. Kolejową, Gdańską wraz  

z powstaniem ddr/ddpir. 

Następnie Przewodniczący poinformował, że wpłynęły również odpowiedź Zarządu Powiatu 

na interpelacje Radnego Józefa Dziedzica w sprawie dostosowania godzin pracy PCPR do 

godzin pracy urzędów gmin i miast w powiecie legionowskim – odpowiedź radny otrzymał 

23 grudnia 2024 r. 

Wpłynęła również odpowiedź na interpelację Radnego Karola Urbaniaka w sprawie 

działalności ambulatorium w zakresie chirurgii ogólnej i chirurgii urazowo-ortopedycznej 

przy Zespole Opieki Zdrowotnej "Legionowo" sp. z o.o. w 2025 r. oraz jego dostępności dla 

Mieszkańców Gminy Jabłonna – odpowiedź została przekazana Radnemu drogą 

elektroniczną w dniu 31 stycznia 2024 r. 

Przewodniczący Rady przekazał również, że Regionalna Izba Obrachunkowa w dniu 17 

stycznia 2025 r. przesłała dwie opinie: 

 w sprawie prawidłowości planowanej kwoty długu Powiatu Legionowskiego 

 w sprawie możliwości sfinansowania planowanego określonego w uchwale 

budżetowej deficytu. 

Obie opinie są pozytywne. 

Jak poinformował Przewodniczący, wpłynęło również pismo od Wojewody Mazowieckiego 

dot. porozumienia między Powiatem Legionowskim a Wojewodą w sprawie powierzenia 

niektórych zadań z zakresu administracji rządowej związanych z przygotowaniem  

i przeprowadzeniem kwalifikacji wojskowej. Wątpliwości Wojewody dotyczące załącznika 

do tej uchwały, czyli wzoru porozumienia, zostały rozwiane w piśmie Przewodniczącego 

Rady Powiatu, wysłanym w dniu 23 stycznia. 

Przewodniczący wspomniał również, że otrzymał stanowisko Rady Gminy Wieliszew  

w sprawie realizacji inwestycji „Rozbudowa Drogi Powiatowej nr 1818W” ul. Kościelnej, od 

DW nr 632 (ul. Nowodworska) do DW nr 631 (ul. Modlińska w Gminie Wieliszew). Dodał, 

że z tym stanowiskiem radni mogą się zapoznać na miejscu albo w późniejszym czasie  

w Biurze Rady. 

Następnie Przewodniczący poinformował, że 21 stycznia od jednego z mieszkańców Gminy 

Jabłonna wpłynął wniosek o to, aby Rada Powiatu zajęła się elewacją budynku, który 

powstaje na tyłach Urzędu Gminy w Jabłonnie. Wyjaśnił, że według tej osoby ta elewacja 

nie pasuje do otaczającej nowy budynek rzeczywistości. Niestety w związku z tym, że 

sprawa nie leży w kompetencji organów powiatu, Rada Powiatu nie może się tym zająć.  

Przewodniczący przekazał również informację, że w dniu 24 stycznia 2025 r. odbyło się 

pierwsze posiedzenie Rady Seniorów Powiatu Legionowskiego. Podczas tego posiedzenia  

w wyniku jawnego głosowania, zostało wybrane prezydium. Przewodniczącą Rady została 

Pani Danuta Andrzejewska, zastępcą Pan Andrzej Stromecki, a Sekretarzem Pani Elżbieta 

Frąckowiak. 

Do Biura Rady wpłynęły również sprawozdania z prac poszczególnych komisji za 2024 rok. 

Ponadto Przewodniczący poinformował, że zwrócił się do niego Pan Roman Madej, Prezes 

Powiatowego Szkolnego Związku Sportowego z prośbą o możliwość wręczenia Panu 

Staroście Romanowi Smogorzewskiemu Honorowej odznaki za Zasługi w Rozwoju Sportu 

Szkolnego. Odznaka ta przyznana jest przez Związek Sportowy Warszawy  

i Województwa Mazowieckiego. Wręczenie nagrody odbędzie się na marcowej sesji. 

Przewodniczący Rady poinformował, że kolejna sesja Rady Powiatu odbędzie się w dniu 24 

lutego. 



Przewodniczący otworzył dyskusję nad tym punktem posiedzenia. Wobec braku zgłoszeń 

Radnych, przystąpił do realizacji kolejnego punktu. 

6. Sprawozdanie Starosty o pracach Zarządu i informacje Starosty 

Legionowskiego. 

Przewodniczący Rady Powiatu o omówienie tego punktu poprosił Starostę Legionowskiego, 

Pana Romana Smogorzewskiego. 

Starosta poinformował, że Sprawozdanie zostało przesłane Radnym przed Sesją. Następnie 

Starosta zaprosił Radnych do zadawania pytań.  

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący przeszedł do realizacji kolejnego punktu. 

7. Sprawozdanie Powiatowej Instytucji Kultury za 2024 rok oraz informacja  

o planowanych działaniach PIK w 2025 roku. 

Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Dyrektora Powiatowej Instytucji Kultury  

w Legionowie o przedstawienie sprawozdania z działalności jednostki. 

Pani Ewa Listowska przedstawiła prezentację – stanowi załącznik nr 5 do niniejszego 

protokołu. 

Przewodniczący podziękował za informacje i otworzył dyskusję. 

Radny Karol Urbaniak wyraził słowa podziwu i uznania za pracę Pani Dyrektor i całego 

zespołu PIK. Dodał, że PIK może być inspiracją dla gminnych ośrodków kultury. Zapytał 

również do jakich programów startował PIK w naborach na 2025r. 

Pani Listkowska odpowiedziała, że startowali w takich programach jak: w partnerstwie dla 

książki, w promocji czytelnictwa, w programie film,  programie edukacja kulturalna, kultura 

ludowa i tradycyjna. 

Wobec braku kolejnych zgłoszeń radnych do dyskusji Przewodniczący Rady zamknął ten 

punkt posiedzenia. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę  

Nr 56/VIII/2024 Rady Powiatu w Legionowie z dnia 19 grudnia 2024 r.  

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Legionowskiego na rok 2025. 

Zmiany w uchwale budżetowej Powiatu Legionowskiego omówiła Skarbnik Powiatu 

Legionowskiego, Pani Katarzyna Rembelska. 

Następnie Przewodniczący otworzył dyskusję w tym punkcie porządku obrad. Wobec braku 

zgłoszeń radnych Przewodniczący Rady zwrócił się do Przewodniczącego Komisji Porządku 

Publicznego o przedstawienie opinii komisji na temat zmian w budżecie. 

Radny Jacek Drozdowski powiedział, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt niniejszej 

uchwały. 

Przewodniczący Rady Powiatu, Pan Tomasz Talarski poinformował radnych, że projekt 

uchwały w sprawie zmian budżetowych zyskał pozytywną opinię komisji budżetowej. 

Po sprawdzeniu kworum Przewodniczący przystąpił do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 



Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę Nr 56/VIII/2024 Rady 

Powiatu w Legionowie z dnia 19 grudnia 2024 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Legionowskiego na rok 2025. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Piotr Choroś, Dariusz Depczyński, Jacek Drozdowski, Zenon Durka, Józef Dziedzic, Marcin 

Fabisiak, Małgorzata Grabowska-Kozera, Mariusz Grzybek, Grażyna Kleindienst, Michał 

Kobrzyński, Izabela Kownacka, Sylwia Krzyżanowska-Grabiec, Zenon Kuska, Konrad 

Michalski, Adam Nadworski, Andrzej Olechowski, Leszek Smuniewski, Sylwester Sokolnicki, 

Artur Stankiewicz, Tomasz Talarski, Karol Urbaniak, Olga Wierzbicka 

NIEOBECNI (1) 

Robert Wróbel 

Przewodniczący Rady potwierdził, że uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr 63/IX/2025 Rady Powiatu w Legionowie z dnia 27 stycznia 2025 r. 

zmieniająca uchwałę Nr 56/VIII/2024 Rady Powiatu w Legionowie z dnia 19 grudnia 2024 

r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Legionowskiego na rok 2025 – stanowi załącznik 

nr 6 do niniejszego protokołu. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę  

w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Powiatu 

Legionowskiego na lata 2025-2035. 

Skarbnik Powiatu Legionowskiego, Pani Katarzyna Rembelska przedstawiła informacje 

zmieniające Wieloletnią Prognozę Finansową. 

Po przedstawieniu zmian w WPF-ie, Przewodniczący Rady, Tomasz Talarski otworzył 

dyskusję w tym punkcie obrad. 

Wobec braku zgłoszeń, po sprawdzeniu quorum, Przewodniczący zarządził głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Powiatu Legionowskiego na lata 2025-2035.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Piotr Choroś, Dariusz Depczyński, Jacek Drozdowski, Zenon Durka, Józef Dziedzic, Marcin 

Fabisiak, Mariusz Grzybek, Grażyna Kleindienst, Michał Kobrzyński, Izabela Kownacka, 

Sylwia Krzyżanowska-Grabiec, Zenon Kuska, Konrad Michalski, Adam Nadworski, Andrzej 

Olechowski, Sylwester Sokolnicki, Artur Stankiewicz, Tomasz Talarski, Karol Urbaniak, 

Olga Wierzbicka, Robert Wróbel 

NIEOBECNI (2) 

Małgorzata Grabowska-Kozera, Leszek Smuniewski 

Przewodniczący Rady potwierdził, że uchwała została przyjęta. 



Uchwała Nr 64/IX/2025 Rady Powiatu w Legionowie z dnia 27 stycznia 2025 r. 

zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Powiatu 

Legionowskiego na lata 2025-2035 – stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi Dzierżoniowskiemu. 

Przewodniczący powiedział, że projekt uchwały jest związany ze sprawą pomocy dla 

powodzian, o której radni rozmawiali na wrześniowej sesji. Przypomniał również, że jako 

pierwszy taki wniosek złożył klub Bezpartyjnych Samorządowców Powiatu Legionowskiego, 

pozostali radni również byli za tym aby takiej pomocy udzielić. Pan Starosta wówczas 

obiecał, że przyjrzy się sprawie i pomoc zostanie udzielona. 

O wprowadzenie do projektów uchwał Przewodniczący poprosił Naczelnika Wydziału 

Strategii, Rozwoju i Pozyskiwania Funduszy, Pan Michał Stalmach. 

Pan Naczelnik przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały dotyczącej pomocy Powiatowi 

Dzierżoniowskiemu wraz z uzasadnieniem do projektu dotyczącego udzielenia pomocy 

finansowej Gminie Miejskiej Kłodzko. 

Po omówieniu projektów uchwał, Przewodniczący poinformował, że obie uchwały uzyskały 

pozytywną opinię komisji budżetowej.  

Przewodniczący otworzył dyskusję, wobec braku zgłoszeń radnych zarządził głosowanie.  

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Dzierżoniowskiemu. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Piotr Choroś, Jacek Drozdowski, Zenon Durka, Józef Dziedzic, Marcin Fabisiak, Mariusz 

Grzybek, Grażyna Kleindienst, Michał Kobrzyński, Izabela Kownacka, Sylwia 

Krzyżanowska-Grabiec, Zenon Kuska, Konrad Michalski, Adam Nadworski, Andrzej 

Olechowski, Sylwester Sokolnicki, Artur Stankiewicz, Tomasz Talarski, Karol Urbaniak, 

Olga Wierzbicka, Robert Wróbel 

NIEOBECNI (3) 

Dariusz Depczyński, Małgorzata Grabowska-Kozera, Leszek Smuniewski 

Przewodniczący Rady potwierdził, że uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr 65/IX/2025 Rady Powiatu w Legionowo z dnia 27 stycznia 2025 r. w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Dzierżoniowskiemu – stanowi załącznik nr 8 do 

niniejszego protokołu. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Gminie Miejskiej Kłodzko. 

W związku z tym, że projekt uchwały został omówiony w poprzednim punkcie 

Przewodniczący przeszedł od razu do procedury glosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Gminie Miejskiej Kłodzko. 



Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Piotr Choroś, Jacek Drozdowski, Zenon Durka, Józef Dziedzic, Marcin Fabisiak, Mariusz 

Grzybek, Grażyna Kleindienst, Michał Kobrzyński, Izabela Kownacka, Sylwia 

Krzyżanowska-Grabiec, Zenon Kuska, Konrad Michalski, Adam Nadworski, Andrzej 

Olechowski, Sylwester Sokolnicki, Artur Stankiewicz, Tomasz Talarski, Karol Urbaniak, 

Olga Wierzbicka 

NIEOBECNI (4) 

Dariusz Depczyński, Małgorzata Grabowska-Kozera, Leszek Smuniewski, Robert Wróbel 

Przewodniczący Rady potwierdził, że uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr 66/IX/2025 Rady Powiatu w Legionowie z dnia 27 stycznia 2025 r.  

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Miejskiej Kłodzko – stanowi załącznik nr 

9 do niniejszego protokołu. 

12. Przyjęcie protokołu z VIII Sesji Rady Powiatu w Legionowie. 

Przewodniczący Rady, Tomasz Talarski poinformował, że do projektu protokołu z VIII Sesji 

Rady Powiatu w Legionowie nie wpłynęły żadne uwagi radnych. 

W związku z tym przystąpiono do głosowania nad jego przyjęciem. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z VIII Sesji Rady Powiatu w Legionowie. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Piotr Choroś, Jacek Drozdowski, Zenon Durka, Józef Dziedzic, Marcin Fabisiak, Mariusz 

Grzybek, Grażyna Kleindienst, Michał Kobrzyński, Sylwia Krzyżanowska-Grabiec, Zenon 

Kuska, Konrad Michalski, Adam Nadworski, Andrzej Olechowski, Artur Stankiewicz, Tomasz 

Talarski, Karol Urbaniak, Olga Wierzbicka 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Sylwester Sokolnicki 

BRAK GŁOSU (1) 

Izabela Kownacka 

NIEOBECNI (4) 

Dariusz Depczyński, Małgorzata Grabowska-Kozera, Leszek Smuniewski, Robert Wróbel 

Przewodniczący Rady potwierdził przyjęcie protokołu. 

13. Wolne wnioski i oświadczenia. 

Przewodniczący Rady omówił kwestie związane z delegacjami na uroczystości państwowe. 

Radny Andrzej Olechowski wyraził swoje zdanie co do terminu zgłaszania zapotrzebowania 

na kwiaty na uroczystości do Biura Rady. 



Radny Sylwester Sokolnicki przypomniał, że w poprzedniej kadencji zarząd podjął 

inicjatywę na temat poprawy bezpieczeństwa na skrzyżowaniu ul. Suwalnej z drogą 632. 

Zarządowi udało się wynegocjować aby koszty związane z dokumentacją do tej inwestycji 

poniosło MZDW. Dokumentacja ta miała być wykonana do końca ubiegłego roku,  

a ówczesny Dyrektor zapewniał, że inwestycja rozpocznie się w 2025 roku.  

W związku z tym Radny Sokolnicki zwrócił się z pytaniem do Starosty na jakim etapie jest 

sprawa tej inwestycji? 

Starosta potwierdził dane przedstawione przez Radnego. Zobowiązał się, że w najbliższych 

dniach pozyska niezbędne informacje i odpowie na pytanie. 

14. Zamknięcie posiedzenia. 

Przewodniczący Rady, Tomasz Talarski podziękował radnym za zrealizowanie porządku 

obrad.  

Przypomniał, że kolejne obrady Rady Powiatu w Legionowie odbędą się 24 lutego 2025 r. 

w Sali konferencyjnej Urzędu Miasta w Legionowie. 

 
 

  

Przewodniczący 
Rada Powiatu w Legionowie 

 

Tomasz Talarski 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

Przygotował(a): Katarzyna Meloch 
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